

2025 3rd International Conference on Mechanical, Aerospace and Electronic Systems

2025 3rd International Conference on Mechanical, Aerospace and Electronic Systems (MAES 2025) will take place on November 28-30, 2025 in Suzhou, China, co-sponsored by Suzhou Society of Aeronautics and Astronautics and Chengdu Zonghang Exhibition & Service Co., Ltd (CZES), co-hosted by State Key Laboratory of Airliner Integration Technology and Flight Simulation and School of Civil Aviation (Northwestern Polytechnical University).

MAES aims to provide a forum for researchers, practitioners, and professionals from the industry, academia and government to discourse on research and development, professional practice in mechanical, aerospace and electronic systems. It is one of the leading international conferences for presenting novel and fundamental advances in related fields.

Publication

Submitted papers will be peer-reviewed by technical program committees based on the paper's topic, quality, etc. Accepted and presented papers will be published into **Conference Proceedings**, and will be submitted for **Ei Compindex and Scopus**.

Submission Method

Full paper for presentation & publication.

Abstract for oral presentation only.

The official language of paper is allowed to be English, other languages are not acceptable even in Figures or Tables.

Submissions via electronic submission system:

<http://confsys.iconf.org/submission/maes2025>

or email: maes2022@163.com

Call for Papers

Topics of interest for submission include, but are not limited to:



Mechanical Engineering

Applied Mechanics; Automation; CAD/CAM/CAE; Computational Fluid Dynamics (CFD); Design and Manufacturing; Energy Management; Fluid Dynamics; Fuels and Combustion; Green Manufacturing; Heat and Mass Transfer



Aerospace Systems and Technology

Aerodynamic's fundamental concepts; Aerodynamics; Aerospace robotics and mechatronics; Aerospace Systems and Technology; Aircraft Maintenance Management; Aircraft Navigation; Aircraft Propulsion and Gas Turbine Engines



Aerospace & Electronics Systems

Aeronautics and Astronautics; Advances in Aeronautics and Astronautics; Aeroacoustics Aerospace Defense Systems; Aerospace Materials; Aerospace Propulsion Systems; Aerospace Structures

More Topics: <https://www.maes.net/cfp.html>

Conference Committee-MAES 2024

General Chair

- Pasquale Daponte, University of Sannio, Italy

General Co-Chairs

- Joaquin Del Rio Fernandez, Universitat Politècnica de Catalunya, Spain
- Roberto Montemanni, University of Modena and Reggio Emilia, Italy

Program Chairs

- Zhenghong Zhu, York University, Canada
- Haifeng Ma, Shandong University, China
- Liang Yu, Northwestern Polytechnical University, China

Program Co-Chair

- Fabio D' Andreagiovanni, The University of Modena and Reggio Emilia, Italy

Publicity Chairs

- Dongqing Pan, University of North Alabama, USA
- Weihua Ho, University of the Witwatersrand, South Africa

More: <https://www.maes.net/committee.html>

Important Dates

Submission Deadline: 25 June, 2025

Notification Date: 25 July, 2025

Registration Deadline: 10 August, 2025

Camera-ready Deadline: 10 August, 2025

Co-sponsor



Host



Contact Us

Ms. Teri Zhang

maes2022@163.com

2025年第三届机械、航空航天和电子系统国际会议

2025年第三届机械、航空航天和电子系统国际会议（MAES 2025）将于2025年11月28-30日在中国苏州举行。会议由苏州市航空航天学会主办，大型客机集成技术与模拟飞行全国重点实验室和西北工业大学民航学院协办。

MAES旨在为来自工业、学术界和政府的研究人员、从业者和专业人士提供一个平台，讨论机械、航空航天和电子系统的研发、专业实践。它是展示相关领域最新进展的领先国际会议之一。

会议出版

投递的论文将由技术项目委员会根据论文的主题、质量等进行同行评审。被录用和作报告的论文将以**会议论文集**形式出版，并提交**Ei核心**和**Scopus**等检索。

投稿方式

全文（出版+报告）；摘要（仅报告）
论文的官方语言仅限英语，即使在图表中也不可使用其他语言。
请通过投稿系统提交论文：

<http://confsys.iconf.org/submission/maes2025>
or email: maes2022@163.com

征稿范围

包括但不限于



机械工程

应用力学；自动化；CAD/CAM/增材制造；CAE；计算流体动力学（CFD）；设计和制造；能源管理；流体动力学；燃料和燃烧；绿色制造；传热传质



航空航天系统与技术

空气动力学的基本概念；空气动力学；航空航天机器人和机电一体化；航空航天系统和技术；飞机维修管理；飞机导航；飞机推进和燃气轮机发动机



航空航天与电子系统

航空航天；航空航天进展；空气声学
航空航天防御系统；航空航天材料；航空航天推进系统；航空航天结构

更多主题：<https://www.maes.net/cfp.html>

大会组委会-MAES 2024

大会主席

- Pasquale Daponte, University of Sannio, Italy

大会联席主席

- Joaquin Del Rio Fernandez, Universitat Politècnica de Catalunya, Spain
- Roberto Montemanni, University of Modena and Reggio Emilia, Italy

项目主席

- Zhenghong Zhu, York University, Canada
- Haifeng Ma, Shandong University, China
- Liang Yu, Northwestern Polytechnical University, China

项目联席主席

- Fabio D' Andreagiovanni, The University of Modena and Reggio Emilia, Italy

宣传主席

- Dongqing Pan, University of North Alabama, USA
- Weihua Ho, University of the Witwatersrand, South Africa

More:<https://www.maes.net/committee.html>

重要时间

投稿截止日期: 2025年6月25日

录取通知日期: 2025年7月25日

注册截止日期: 2025年8月10日

终稿提交日期: 2025年8月10日

主办单位



协办单位



联系我们

Ms. Teri Zhang

maes2022@163.com